
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

„Konzultáció Borboly Csabával” facebook csoport 

 

 

 

 

KONZULTÁCIÓ EREDMÉNYEI 

 

2017. február 1. - 2017. február 10. 

 

           –  Csomád-Bálványos Önkormányzati Turizmusfejlesztési Társulás fejlesztési javaslatai  – 

 

 

 

 

KONZULTÁCIÓ KEZDETE 

 

2017. február 1. 

 

 

A KONZULTÁCIÓ HELYE 

 

https://www.facebook.com/groups/641571599341625/permalink/770182936480490/  

 

 

 

 

https://www.facebook.com/groups/641571599341625/permalink/770182936480490/


TÉMA AKTUALITÁSA 

 

A Csomád-Bálványos Önkormányzati Turizmusfejlesztési Társulás fejlesztési 

javaslatait összegzi az a dokumentum, amely szabadon hozzáférhető az alábbi linken: 

https://drive.google.com/open?id=0B3DH_aG2Ui1UbXNqMW9LeU5NNTg  

A wellness típusú szolgáltatások mellett egyre népszerűbb az úgy nevezett bakancsos 

turizmus, erre kínál javaslatokat a közzétett lista. Fontos a különböző szolgáltatások 

összekapacsolása, amely révén teljes csomagot ajánlhatnak az ide látogató 

vendégeknek. 

 

 

EREDMÉNY: 

 

A megadott tíz válasz lehetőségre (amelyet a dokumentumból választottunk) 

összesen 99 szavazatot adtak le. 

A szavazatok alapján az alábbi rangsort állíthatjuk fel: 

 

 
 

 

https://drive.google.com/open?id=0B3DH_aG2Ui1UbXNqMW9LeU5NNTg


 

SZAVAZÁS LEZÁRÁSA 

 

2017. február 10. 

 

 

Ennél a szavazásnál új lehetőséget nem adhattak hozzá a hozzászólók az elöző negatív 

tapasztalatok okán. Új javaslataikat hozzászólásban vagy e-mailben fogalmazhatták 

meg. 

Összesen hét kedvelést kapott a bejegyzés és 17 hozzászólás érkezett amelyből hét 

egy elöző konzultáció témájához kapcsolódik (Udvarhely széki utak). 

Hozzászólásban több parkoló helyet javasol egy személy a tusnádi wellness központ 

környékére. Egy másik hozzászól pedig a Szent Anna-tó és a Mohos környékének 

elsődleges fejlesztési szempontjának az infrastruktúra javítását szorgalmazza. 

 

 

TOVÁBBI LÉPÉSEK 

 

A megfogalmazott javaslatokat és elküldött dokumentumokat figyelembe veszik, 

összefésülik a Csomád-Bálványos térség fejlesztési elképzeléseivel. A kivitelezést 

végző cég megkapja ezeket az észrevételeket és a felmerült kérdéseket is amelyre 

érdemi választ kell adjanak. A konzultációra több szakember is reagált kifejtette 

véleményét, akiket a további lépésekben is érdemes bevonni.  


